
KRVODAJALSKA PROSLAVA V CANKARJEVEM DOMU

Vsak peti bi želel darovati kri
Naše krvodajalstvo sodl dandanes v sam svetovni

vrh In to Je zlastl zaaluga Rdečega krlža, kl Je pred
traml desetletjl dal pobudo In prevzel organlzacijo te
dejavnostl. Častltljlvo obletnlco ao v Cankarjevem
domu pred kratklm proslavill tudl krvodajalcl naše
občlne.

Zbrala se je množica nagra-
jeftcev, krvodajalcev, organi-
zatorjev krvodajalstva irr
predstavnikov družbenopoli-
tičnih organizacij, med drugi-
mi tudi Ciril Ribičič, predsed-
nik družbenopolitičnega zbo-
ra skupščine SRS. V kultur-
nem programu pa so sodelo-
vali mešani pevski zbor pe-
diatrične klinike »Dr. Bogdan
Derč«, nonet brtopedske kli-

nike in dve kitaristki. Slav-
nostni govomik je bil Albin
Vengust, predsednik skupšči-
ne občine Center.

Albin Vengust je med dru-
gim poudaril, da je z velikimi
napori, predvsem z ustreznim
informiranjem, zdravstveno-
prostvetno dejavnostjo in mo-
ralno motivacijo uspelo ob-
činskemu odboru RK vključi-
ti med krvodajalce veliko šte-

vilo občanov. V zadnjih dese-
tih letih daruje kri vsako leto
več kot 4000 ljudi. To je kar 35
odstotkov vseb krvodajalcev
v Ljubljani ali 7 odstotkov
vseh krvodajalcev v Sloveniji.

Obletnica prostovoljnega,
anonimnega in brezplačnega
dajanja krvi je tako tudi pri-
ložnost, ob kateri lahko in
moramo ovrednotiti delež RK
v celoti in tudi delež naše ob-
činske organizacije na tem
pomembnem področju soli-
damosti. Pregledati in oceniti
velja tudi prispevke sindika-
tov, SZDL, mladine, društev
in strokovnih služb, raznih
delovnih organizacij in posa-
meznikov, ki ogromno prispe-
vajo k razvijanju in organizi-
ranju prostovoljnega krvoda-
jalstva.

Uspešnih 30 let pa je tudi
priložnost za pogled v prihod-
nost. Kako povečati število
krvodajalcev? Ceprav v naši
občini beležimo lepe uspehe v
primerjavi z drugimi občina-
mi v Ljubljani in drugod po
Sloveniji, pa se s tem vendar-
le ne smemo zadovoljiti. Re-
zerve so namreč še zelo veli-
ke. To so pokazaJe tudi razi-
skave slovenskega javnega
mnenja. Kar petina anketiran-
cev je namreč pripravljena
darovati kri. Krvodajalstvo
mora tako postati skrb širše
družbene skupnosti in le tako
bomo lahko z optimizmom
zrli v jutrišnji dan.
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